
 

Datum: 13. februar 2018 
 
 
 
dr. Milan Brglez,  
predsednik Državnega zbora RS  
 
 
 
 
 
 
Zadeva: Pisno poslansko vprašanje  
 
 
V skladu z 240. in 248. členom Poslovnika Državnega zbora vam posredujem pisno 

poslansko vprašanje v zvezi s požariščem v obratu za obdelavo odpadkov Ekosistemi 

d.o.o., ki ga naslavljam na Vlado RS.  

 

 
S spoštovanjem! 
 

    
 

Andrej Čuš, l. r.  
     poslanec 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V prilogi: 
- pisno poslansko vprašanje 
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VSEBINA PISNEGA POSLANSKEGA VPRAŠANJA 
 

 
Spoštovani! 
 
Minilo je pol leta od ekološkega onesnaženja kot posledice požara v obratu Ekosistemi 
d.o.o. v Zalogu pri Novem mestu. Napovedana sanacija požarišča bi morala biti 
zaključena, vendar ni. Kljub apelu ARSO z dne 30.8.2017, da je potrebno zaradi 
preprečevanja nadaljnjega onesnaženja podzemne vode v vodnjakih, reke Krke in tal, 
nujno preprečiti iztekanje izcednih voda iz obrata in urediti kanalizacijsko omrežje, ter 
kljub opozorilom CI Zalog Loke, se onesnaževanje nadaljuje.  
 
V obratu se še vedno nahajajo odpadki izpostavljeni dežju in strupene izcedne vode se 
še vedno iztekajo iz območja obrata ter pronicajo v podtalnico.  
 
Predstavnikom CI Zalog Loke je bilo z vaše strani večkrat obljubljeno, da se boste 
odzvali ter prisluhnili,a tega do danes še niste storili.  
 
 
Zaradi tega me zanima in hkrati tudi zahtevam naslednje:  
1. Kdaj boste odgovorili ali sprejeli predstavnike CI Zalog Loke?   
2. Da nemudoma preko pristojnih služb preprečite nadaljnje onesnaženje podzemne 
vode v vodnjakih, reke Krke in tal zaradi padavinskega izpiranja še vedno nedovoljeno 
odloženih odpadkov v obratu Ekosistemi d.o.o.; 
3. Da se sanacija pogorišča obrata Ekosistemi d.o.o. čim prej realizira. 
 
 
 
 


